
Verslag vergadering cultuurraad 21 september 2022: 

-Aanwezig: Marianne Deschacht -Dirk Vanoverschelde – Ilona Evrard – Linda La Fontijn – Filip Claeys -

Els Bloes – Charlotte Coudeville – Erwin Vermeiren. 

-Verontschuldigd: Rosette Beerten – schepen Natacha Lejaeghere. 

 

1.Goedkeuring verslag vorige vergadering: 

Het verslag van de bestuursvergadering van 20 april 2022 wordt unaniem goedgekeurd. 

2.Financiële toestand: 

De kastoestand is zeer gunstig. 

Onze penningmeester Luc Annaert neemt – omwille van gezondheidsredenen – ontslag. 

Dirk Vanoverschelde, die al als adjunct- penningmeester optrad, is de enige kandidaat om hem op te 

volgen.  De aanwezigen gaan hiermee akkoord. Deze wijziging zal worden meegedeeld op de 

eerstvolgende algemene vergadering op woensdag 23 november 2022. 

Aan de afscheidnemende penningmeester zal een boekenbon van € 50 worden geschonken. 

3.Agenda en practica Algemene Vergadering: 

Deze vergadering zal plaatsvinden op woensdag 23 november 2022 in de bibliotheek. 

(ondertussen gewijzigd naar 30/11/2023) 

Door personeelsleden van de bibliotheek zal uitleg worden gegeven over het ontwerpen van een 

eigen affiche of flyer met (gratis) digitale programma’s. 

De bib stelt water en koffie ter beschikking. De cultuurraad zorgt voor wijn en fruitsap. 

4.Organisatie Nieuwjaarsconcert: 

Het Nieuwjaarsconcert met optreden van Augustijn Vermandere wordt georganiseerd op zondag 15 

januari 2023. 

De kaartenverkoop vlot nog  niet zo goed. 

De promotie wordt verhoogd vanaf de maand november. 

Als de aanwezigen op dit concert iets wensen te consumeren , moeten ze ook de kans krijgen om 

elektronisch te betalen. Daarom  zal hen ook de mogelijkheid worden geboden om met payconiq te 

betalen. 

5.Digitale betalingen door verenigingen: 

Sinds 01/07/2022 moeten ook de verenigingen voor hun leden verplicht een elektronische 

betalingsoptie voorzien ( bancontact of payconiq ). 

Dit zal verduidelijkt worden op de Algemene Vergadering. 

6.Advies straatbenaming voorstel heemkring: 

In het centrum van Leffinge ( omgeving Dorpsstraat en Papegaaistraat ) komen 3 nieuwe straten. 



Het gemeentebestuur vraagt om 3 nieuwe straatbenamingen voor te stellen. 

De heemkring opteerde in haar vergadering van 23 augustus 2022 voor volgende namen: 

-Georges Rodtsstraat ( oud-burgemeester van Leffinge ) 

-Maria Claeysstraat ( eerste vrouwelijke schepen van Leffinge ) 

-Janna Opstaelestraat ( eerste vrouwelijke burgemeester van Middelkerke  in de periode 2013-2018 

en inwoonster van Leffinge) 

Deze straatbenamingen werden gekozen in navolging van de Andreas Inghelramstraat. Ook deze 

nieuwe straat komt in Leffinge en de straatnaam van deze oud-burgemeester van Middelkerke werd 

door de gemeenteraad in juni 2022 toegekend. 

7.Nieuws uit cultuurdienst en bibliotheek: 

a)Cultuurdienst: 

-Er meldden zich 9 kandidaten voor de vacature van programmator bij de cultuurdienst. Het betreft 

een betrekking op B-niveau (bachelordiploma) . Het examen vindt plaats op 12 oktober 2022. 

-Het nieuwe culturele seizoen start op 24 september. 

-De kaartenverkoop voor de voorstellingen in het seizoen 2022-2023 loopt iets minder vlot, vooral 

wat betreft de voorstellingen in het voorjaar 2023. 

-“Schatten op zolder” op 9 oktober 2022: er is hiervoor en ruime belangstelling. 

-De eerste twee erfgoedsalons in villa Les Zéphyrs zijn volzet ( capaciteit = 20 personen ). 

-Voor de expo in de kerk van Sint-Pieters-Kapelle werden 2700 bezoekers genoteerd ( 3500 

bezoekers in 2021). 

-Ook de expo in Les Zéphyrs loopt goed. ( is nog open tot 6 november ). Er komt deze winter in de 

villa een expo rond “stilte “ , met werken van een 5-tal artiesten. 

-Om de kerk van Leffinge een nieuwe invulling te geven, lopen momenteel onderhandelingen met 

William Sweetlove. Er wordt naar gestreefd om een retrospectieve  te combineren met werken uit de 

collectie van Sweetlove. De expo zou starten om 31 maart 2023 en lopen tot eind augustus. 

-Het thema voor de erfgoeddag in april 2023 is “Beestig”. Er zou eventueel een programma kunnen 

worden uitgewerkt, in samenwerking met heemkring Graningate. 

-De verbouwingen aan centrum “De Zwerver “ zullen niet kunnen starten in 2022. Er wordt 

opgemerkt dat de verbouwingsplannen niet ideaal zijn, maar daaraan kan in de huidige fase niets 

meer veranderd worden. 

b)Bibliotheek: 

-De jeugdactiviteiten zijn opnieuw opgestart. 

-Een nieuwe reeks “Luistervinken “ en “Nieuwe Feiten” ging  eveneens van start. De toegangsprijs 

bedraagt telkens € 5. Voor de activiteit met Jean-Paul Van Bendeghem werden al 138 tickets 

verkocht. Een probleem is dat de sprekers steeds duurder worden ; dit kan in de toekomst een 

probleem worden.  

Voor “Nieuwe Feiten” zal worden samengewerkt met het lokaal dienstencentrum. 



-Middelkerke@internet en de Makerspace worden verdergezet. 

-Er is in de bib nood aan een groot nieuw digitaal scherm. 

-Er is een gebruikersonderzoek geweest; de resultaten hiervan zijn pas binnen en zijn overwegend 

positief. 

-In juli en augustus noteerde men ca.10.000 bezoekers ( inclusief Open+ bezoekers). 

-Van 1/1 tot 21/09 waren er 1.033 Open + bezoekers. 

-Vanaf januari 2023 zijn er twee personeelsleden in zwangerschapsverlof; 1 persoon wordt 

vervangen voor de duur van het zwangerschapsverlof. 

- e-inclusie: 

Volgens de “Barometer Digitale Inclusie” van de Koning Boudewijnstichting(2020) ervaren mensen in 

een kwetsbare positie in de samenleving een hoger risico op digitale uitsluiting. Deze kloof is 

aanwezig op verschillende vlakken. Zo hebben mensen in een kwetsbare positie een ongelijke 

toegang tot technologie zoals een laptop-of internetverbinding. Ook beschikken ze vaak over minder 

digitale vaardigheden waardoor ze minder gebruik maken van e-dienstverlening. De Vlaamse 

overheid wil kwetsbare groepen meekrijgen in de digitaliseringsgolf door de oprichting van 

digibanken. 

Voor regio Oostende heeft het stadsbestuur van Oostende 2 projecten ingediend voor 

subsidieaanvraag. Deze aanvraag zou in de zeer nabije toekomst al dan niet moeten goedgekeurd 

zijn. Middelkerke maakt deel uit van de regio Oostende . De gemeenteraad keurde de samenwerking 

al goed. De bibliotheek van Middelkerke wacht nu op verder nieuws en zal zoveel mogelijk 

participeren; inzetten op e-inclusie is immers één van onze kerntaken. 

8.Varia: 

-Er wordt gevraagd om op de volgende vergadering van de cultuurraad een punt te agenderen met 

betrekking tot een eventuele aanpassing aan het bibliotheekreglement. Bedoeling zou zijn om het 

punt i.v.m. het vergoeden van gestolen goederen verder te verfijnen. De vergadering gaat hiermee 

akkoord en vraagt om dit als agendapunt te bespreken op de eerstvolgende bestuursvergadering. 

-In de periode 2005-2016 werd ieder jaar – ter gelegenheid van 11 november – een plaket onthuld 

met een verwijzing naar WO I of WO II. Nu blijkt dat minstens 4 van die bordjes verdwenen zijn. De 

tekst van enkele andere plaketten werd geïntegreerd in de borden van de wandel-en fietsroutes 

(landschapspark). Amper 3 originele borden zijn nog bewaard gebleven. Er wordt gevraagd welke 

criteria hiervoor gehanteerd werden. De secretaris zal informeren. 

-De projectvereniging “Kusterfgoed” organiseerde in 2022 geen publieksactiviteit  tijdens de zomer. 

In de coronajaren 2020 en 2021 werd gewerkt aan de publicatie van een themaboekje over 

“billenkarren”, maar sindsdien gebeurde zeer weinig. Er wordt opgemerkt dat de gemeente 

Middelkerke een ruime financiële inbreng heeft gedaan en dat het bijgevolg jammer is dat de 

werking blijkbaar op een laag pitje staat. 

De secretaris meldt dat dit voor een groot deel te wijten is aan personeelsgebrek. Pas sinds 1 

september is er bij “Kusterfgoed” een nieuwe publieksmedewerker aan de slag en dat de financiële 

bijdrage wel ook verantwoord is doordat Middelkerke participeert aan de beeldbank (iets wat met de 

gemeente alleen financieel niet te dragen zou zijn). 



-Begin augustus vond in de Duitse stad Rauschenberg de viering plaats van 50 jaar jumelage tussen 

Westende en Rauschenberg. Deze verzustering  werd officieel in 1972. 

Men vindt het bijgevolg jammer dat pioniers van deze jumelage niet ingelicht werden over dit 

feestweekend, of dit pas zeer laat vernamen toen alle beschikbare hotelkamers blijkbaar al 

gereserveerd waren. Dit is geen goede communicatie. Waarom worden dergelijke 

jumelageactiviteiten niet aangekondigd in de Sirene? Op die manier zou iedereen gelijktijdig de info 

ontvangen. 

-Men merkt op dat de straatnaamborden niet uniform zijn. Op bepaalde plaatsen ontbreekt het bord 

en op andere plaatsen zijn nieuwe naamborden aangebracht zonder logo of duiding. 

-Er wordt gevraagd wat de stand van zaken is met betrekking tot het funerair erfgoed. 

De secretaris antwoordt dat het schepencollege op 6 september akkoord ging met de werkwijze van  

het vastleggen van een officieuze lijst van graven van lokaal historisch belang. Het gaat om graven die 

opgenomen waren in de ontruimingprocedure van 2019-2020 en 2021-2022. De graven op deze lijst 

kunnen/mogen niet ontruimd worden. 

De volgende bestuursvergadering vindt plaats op woensdag 14 december 2022. 

 

 


